

_____ Mineral Claim

Situated in the _____ Mining District

Where located _____

Take notice that I, _____

intend, sixty days from the date hereof, to apply to the mining recorder for a certificate of improvements, for the purpose of obtaining a lease of the above claim.

And further take notice that action, under section 75 of the *Quartz Mining Act*, must be commenced before the issuance of the certificate of improvements.

Dated at _____

this _____ day of _____, 20 ____ .

_____ *Claim minier*

Situé dans le district minier de _____

Localisé _____

Prenez avis que je, _____

ai l'intention, dans les 60 jours à compter des présentes, de m'adresser au registraire minier pour avoir un certificat d'améliorations dans le but d'obtenir un bail pour le claim mentionné ci-dessus.

Et prenez avis, en outre, que sous le régime de l'article 75 de la Loi sur l'extraction du quartz, il faut agir avant la délivrance de ce certificat d'améliorations.

Daté à _____ ,

le _____ 20 ____ .

The personal information requested on this form is collected under the authority of and used for the purpose of administering the *Quartz Mining Act*. Questions about the collection and use of this information can be directed to the Mining Recorders Office, Mineral Resources, Department of Energy, Mines and Resources, Yukon Government, Box 2703, Whitehorse, Yukon Territory, Y1A 2C6 (867) 667-3190.

Les renseignements personnels fournis dans les présentes sont recueillis en application de la Loi sur l'extraction du quartz exclusivement aux fins de son administration. Veuillez adresser toute demande concernant la collecte ou l'utilisation de ces renseignements au bureau du registraire minier, ministère de l'Énergie, des Mines et des Ressources, Ressources minières, C.P. 2703, Whitehorse (Yukon), Y1A 2C6, (867) 667-3190.